
Protokół Nr XIX/2016 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 18 kwietnia 2016 roku 
 

Otwarcia obrad sesji ( sesja nadzwyczajna) dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam 
Mysiara. Powitał wszystkich zebranych. 
Według listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Wiktora Tabor – wyraził zgodę. 
Głosowanie 14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Sędziszów. 
5. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 2016 roku. 
6. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
8. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 
9.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XIX/129/2016 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 2016 roku. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XIX/130/2016 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2016 - 2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XIX/131/2016 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2016. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XIX/132/2016 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie 
gminy?. 
Radny J. Jaworski 
- zapytał czy nasza Policja posiada testy narkotykowe? 



Dzielnicowy  
- Komenda Powiatowa na pewno posiada takie testy, jeśli nam są potrzebne patrol z 
Jędrzejowa musi nam dowieźć. 
- Informację którą państwo dostaliście to jest czysta statystyka, jeśli są pytania to proszę 
pytać. Staramy się docierać na bieżąco jeśli są takie potrzeby, rozpoczęliśmy konsultacje z 
mieszkańcami gdzie i jakie są problemy, dziś mamy takie spotkanie w Rynku. 
Radny W. Tabor 
- czy w każdym sołectwie będą takie spotkania? 
Dzielnicowy  
- jesteśmy otwarci, systematycznie prowadzimy spotkania, trzeba zgłosić taką potrzebę i 
przyjedziemy, od początku roku odbyło się kilka takich spotkań. 
Radny M. Żelezik 
- wiemy że wszędzie są oszczędności na zatrudnieniu, czy Komisariat w stosunku do 
obsługiwanego terenu ma wystarczającą ilość funkcjonariuszy? Jeśli nie to czy Komendant 
czyni starania u Komendanta Wojewódzkiego o zwiększenie liczby etatów? 
Dzielnicowy  
- dawniej było 25 osób na teren gminy Sędziszów, teraz jest 21 jeden osób a obsługujemy 3 
gminy. Kilka lat temu było po 1 patrolu w każdej gminie, a teraz mam 1 patrol ale na 3 
gminy. 
Radny W. Tabor 
- czy to prawda że mają być przywrócone posterunki? 
Dzielnicowy  
- nic na ten temat nie wiem. 
Pani Sekretarz 
- gdy zlikwidowano posterunki, zagospodarowano mienie gdzie się mieściły. Teraz została 
podniesiona poprzeczka , żeby je odtworzyć obiekty muszą być dostosowane do nowych 
wymogów, takie rozmowy trwają. 
Radny J. Strzelec 
- czy macie kompetencje aby ukarać osoby wyrzucające śmieci przy drogach? 
Dzielnicowy  
- mamy prawo karać, jeśli ktoś ujawni to takie wykroczenia są przez nas represjonowane ale 
to że są takie sytuacje zależy od kultury wychowania, rodziny, jeśli ojciec czy matka nie 
zwraca uwagi to dziecko nie nauczy się porządku. 
Radny J. Jaworski 
- jakie zadanie obecnie mają patrole Policji? 
Dzielnicowy 
- ostatnio po wybuchu bomb i w związku z zagrożeniami terrorystycznymi są powołane 
służby do patrolowania w mieście, u nas są to takie miejsca jak Dworzec, dyskonty handlowe 
i  osiedla mieszkaniowe. Czy jest taka potrzeba u nas nie nam to oceniać, my jesteśmy do 
wykonywania poleceń. Nie  jesteśmy miastem gdzie nie wiadomo ilu obcokrajowców 
przebywa. Ustalone są służby w godzinach 600 – 1400 i od 1400 – 2000 i w tym czasie nic 
innego nie wykonujemy. 
Radny Z. Gładki 
- obserwujemy zanieczyszczenia dróg przez sprzęt rolniczy, błoto wynoszone jest na asfalt, 
jedzie patrol i nie zwraca uwagi. Na wsi jest sołtys, radny łatwo można ustalić kto jest 
właścicielem pola, z którego błoto wyniesione. 
Dzielnicowy  
- najwięcej takich zgłoszeń mamy z terenu Łowini i Wojciechowic. 
Radny N. Jawor 
- jaki jest wysoki mandat za wyrzucanie śmieci? 



Dzielnicowy  
- do 500 zł lub kierujemy sprawę do Sądu. Ludzie tłumaczą że mają dużo pracy i później 
sprzątną po zakończeniu. 
Radny W. Tabor 
- czy jak zgłoszę wałęsającego się psa to właściciel będzie wiedział kto to zgłosił? 
Dzielnicowy  
- właściciel ma obowiązek trzymać psa w zagrodzie, jeśli ustalimy czyj pies się wałęsa 
właściciel zostaje ukarany. 
- nazwisko zgłaszającego jest podane, bo zgłaszając Pan podaje nazwisko. 
Radny J. Jaworski 
- zgodnie z regulaminem utrzymania czystości rolnicy wyjeżdżając z pola powinni oczyścić 
opony, to samo z załamywaniem poboczy, może na początek zastosować formę prewencji, 
- poprosił o nagłośnienie tej sprawy na Radzie Powiatu. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli chcemy utrzymać czystość i karać rolników to ile razy on wyjedzie gdy będzie za 
każdym razem czyścił koła. Na zachodzie są płyty betonowe z doprowadzoną wodą gdzie 
można umyć sprzęt. 
Radny Z. Adamski 
- mamy swoją gazetę, napisać Apel do mieszkańców. 
- co z motocyklistami bo już wyjechali i stwarzają zagrożenie. 
Dzielnicowy  
- wczoraj był wzmożony ruch motocyklowy z uwagi na zjazd w Częstochowie, w grupie 
trzeba powiedzieć że jeżdżą kulturalnie. Co  my możemy zrobić gdy jest zgłoszenie że 
motocyklista jeździ przekraczając dozwoloną prędkość, zanim dojedziemy to już go nie ma. 
Nie mamy mierników prędkości. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- gdzie jest miernik, który zakupiliśmy kilka lat temu? 
Dzielnicowy  
- zabrała nam Komenda Powiatowa. 
Radny R. Dębicki 
- czy są jakieś wytyczne, że wy nie możecie mieć miernika a czy uznano że bardziej 
potrzebny jest w Powiecie? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- my kupiliśmy dla naszego Komisariatu a nie dla Powiatu. 
Pan Burmistrz 
- komisariaty nie mogą dokonywać pomiaru prędkości, jest to zarządzenie Komendanta 
Wojewódzkiego. 
Dzielnicowy  
- do pomiaru prędkości jest Policja drogowa, my jesteśmy do zwalczania innych przestępstw. 
Pan Burmistrz 
- myśmy zakupili miernik myśląc że będzie wykorzystywany u nas. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- to jest niezgodne z celem naszego zakupu, nie zgadzam się z takim przekazywaniem 
sprzętu. 
Radny J. Wiencek 
- Komisja Oświaty i Zdrowia przekazała wniosek ze wskazaniem miejsc na które Policja ma 
zwrócić szczególną uwagę, 
- jest kliku motocyklistów zakłócających spokój, wiemy gdzie jeżdżą, od czasu do czasu 
niech patrol się tam pokaże. 
Radny R. Dębicki 



- poprosił Panią Sekretarz aby zapytała w Powiecie ile takich kontroli było przeprowadzone 
na naszym terenie? 
Radny Z. Gładki 
- w Łowini miał miejsce następujący incydent, przy moście była Policja nie zwracała uwagi a 
osoba wyrzucała śmieci, ktoś zadzwonił na Komisariat i dopiero wtedy się zainteresowano. 
Pan Burmistrz 
- zgłaszaliśmy wiele problemów na debacie o bezpieczeństwie, musimy rozwiązać problem 
chodników np. na Polnej nie ma możliwości poruszać się lewą stroną i ludzie idą po prawej 
stronie i są karani, podobnie jest na Gródku, prosimy o podejście ze zrozumieniem bo ludzie 
nie mają innej możliwości w tych miejscach. 
Ad. 9 
Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji ( sesja nadzwyczajna) Rady Miejskiej w 
Sędziszowie. 
                                                       Na tym protokół zakończono 
Protokołował                                               Sekretarz                                    Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 


